
Zápis z jednání školské rady při ZŠ Žďár nad Sázavou, Komenského 6 

Dne 6. 6. 2022 

 

Přítomni: p. Petr Glajc, p. Jana Bláhová,  p. Josef Klement, p. Ilona Machová,   

       p. Pavlína Skalníková, p. Nela Dostálová 

Hosté: ředitelka školy p. Bohumila Počtová 

 

Program: 

1. P. ředitelka informovala o dosavadním hospodaření školy 

2. Zhodnocení školního roku 2021/2022 – ve 2.pololetí došlo ke znovuobnovení nabídky 

kroužků, proběhl den otevřených dveří, plavání, projektové dny.  

3. Ukrajinští žáci - v současnosti máme zařazeno 30 dětí. Zápis ukrajinských dětí do 1. 

třídy proběhne 8. a 15.6 2022 

4. Pro školní rok 2022/2023 – pravděpodobně budou otevřeny dvě 1.třídy, letošní 2. třída 

bude rozdělena na dvě, přípravná třída s počtem 11 – 12 dětí 

5. P. Klement hovořil o poradě ředitelů plánované na 17.6. – řešení situace počtu 

ukrajinských žáků, po zápisu ukrajinských dětí – plánování dalšího školního roku 

 

 

 

Ve Žďáře nad Sázavou 6.6.2022 

Zapsala: J. Bláhová 


